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ANNOUNCEMENT

APPLICATION FOR CONSULTING EDITORS
FOR THE CANADIAN JOURNAL OF COUNSELLING

Applications for appointment to the Board of Counselling Editors for the
Canadian Journal of Counselling are requested. Twelve to fifteen persons will
be appointed to the Board for either a two- or three-year term. Successful
candidates will be expected to review approximately one manuscript a
month. Persons interested in serving on the Board are to indicate their
interest by letter and include a résumé detailing involvement in writing and
research. Information should be sent to Dr. Max Uhlemann, Department of
Psychological Foundations in Education, University of Victoria, Box 3010,
Victoria, B.C., VEW 3N4. Deadline for application is March 31, 1991.

ANNONCE

RECHERCHE CONSULTANTS A LA REDACTION
POUR LA REVUE CANADIENNE DE COUNSELING

La Revue Canadienne de Counseling est a larecherche de personnes pour faire
partie de Conseil des Consultants a la Rédaction. Environ douze a quinze
personnes seront nommeées au Conseil pour une période de deux a trois
années. Les candidats élus devront revoir approximativement un manuscrit
par mois. Les personnes intéressées doivent faire parvenir une lettre indi-
quant leur champ d’intéréts et inclurent un résumé décrivant leurs produc-
tions écrites et leurs recherches. L’information doit étre envoyer au Dr. Max
Uhlemann, Department of Psychological Foundations in Education, Univer-
sity of Victoria, Box 3010, Victoria, B.C., V8W 3N4. La date limite pour les
applications est le 31 mars, 1991.





